
Z á p i s  
z 11. jednání kontrolního výboru konaného dne 7. 11. 2017 

 

Přítomni:  
Mgr. Pavel Kosař, předseda 

Mgr. Ivana Vodičková, členka 

Kateřina Erbsová, členka 

Bc. Radim Pokorný, tajemník  

 

Nepřítomni: 

Aleš Benda, člen - omluven 

RNDr. Ing. Bohumil Loula, CSc., člen - omluven 

 

 

Hosté:  

 

Program:  
1. Zahájení KV 

1. Pokračování v projednání bodu: Poskytování právních služeb městské části P 22  

2. Podněty členů KV 

3. Podněty zastupitelů 

4. Podněty občanů 

5. Ukončení jednání KV 

 

Jednání: 

1. Jednání kontrolního výboru zahájil pan předseda Mgr. Pavel Kosař v 17:30 hod. přivítáním všech 

přítomných.  

 

2. Pokračování v projednání bodu: Poskytování právních služeb městské části P 22 

 

Z diskuze vyplynul dotaz adresovaný Finančnímu výboru, zda v částce prezentované za právní služby 

jsou i jednorázové smlouvy (objednávky) jednotlivých odborů ÚMČ, např. objednávka Oboru realizace 

staveb, Odboru ekonomického (příspěvková organizace). Dotaz vznikl v souvislosti s tím, že objednávka 

ORS ve výši 118 580,- Kč, uveřejněná v Registru smluv, nebyla v přehledu vyplacených částek za právní 

služby. 

 

Dále se diskutovalo o počtu hodin vykazovaných adv. kanceláří Jansta & Kostka spol. s r.o, např. za 

stanovisko k případu Vydržení pozemku. V této souvislosti kontrolní výbor žádá o poskytnutí materiálu, 

který tato kancelář vypracovala k Tiskovému zákonu (projednáváno již dříve). 

 
 

3. Nebyly vzneseny jiné podněty od členů kontrolního výboru, nepřišly podněty od zastupitelů ani od 

občanů. 

 

4. Předpokládaný termín dalšího jednání KV byl stanoven na 31.1.2018 v 17.30 s tím, že v případě 

potřeby se výbor operativně sejde dříve. 

 

 Jednání bylo ukončeno v 18:30 hod. 

 

 

 

Zapsal: Radim Pokorný 

 

Schválil: Mgr. Pavel Kosař, předseda KV:    …………………………………… 

 

Ověřil: Mgr. Ivana Vodičková     …………………………………… 


